
Styrelsemöte i Skinnarvikens intresseförening    2023-07-01   

Protokoll 
 

 

Plats: Hos Jarl Risberg, Håanabbsvägen 10, Bökevik   

Närvarande: Gunilla Silverberg, Jens Lundsten, Jarl Risberg, Åke Stridh, Reid Cederlund, 

Margareta Vogel. Anmält förhinder: Gunilla Edvinsson. 

 

1 Mötets öppnande  

Ordf Gunilla S öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

2 Val av mötesordförande, mötessekreterare o justerare.  

Till mötesordf väljs Gunilla S, sekr Margareta och justerare Åke. 

 

3 Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkännes 

 

4 Föregående styrelseprotokoll 230614 

Föregående protokoll godkännes och lägges till handlingarna. 

 

5 Ekonomi  

Jens tar upp den förestående redovisningen av ekonomi vid årsmötet. För att 

klara det kommande årets projekt kommer ekonomin att behöva förstärkas. 

Vid mötet enas styrelsen om att föreslå årsmötet en höjning av 

medlemsavgiften till 1400 kr för bebyggd fastighet och 700 kr för obebyggd 

fastighet.  

 

6 Årsmötet  - planering 

Genomgång av handlingar som ska gå ut till medlemmar inför årsmötet. 

 

Utskick:  

Kallelse/dagordning med bilagor: Stadgeändringsförslag och Utredning om 

att få en långsiktigt hållbar grund för vägarna i Bökevik. Bifogas även 

Verksamhetsberättelse och Ekonomisk redovisning. Kallelse till mötet ska 

vara medlemmarna tillhanda senast 14 dagar före mötet – alltså 9 juli. 

Utskick som krävs ska vara utskickade enligt stadgarna är dagordning och 

uppgift om plats för mötet. 

 

På plats delar vi ut dagordning – med notering om hur inbetalning av 

årsavgift sker och när. (Bankgironummer, senast 30 september.) 

 

Styrelsen möts i Saxemara den 22/7 kl 14.00. Gunilla S hämtar nycklar och 
kollar av om ev larm. Vi möblerar om till ”biosittning”, kolla 

ljudanläggning, styrelsen möbleras så alla ser oss 

 

På plats årsmötesdagen  

- checka av alla mot medlemslistan – stämma av kontaktuppgifter och 

fullmakter  Maggan + en till 

- Gunilla S leder mötet 

- Jens presenterar ekonomi 



- Gunilla E och Åke presenterar Utredningen 

- Reid berättar jobbet med vägarna 

- Hemsidan – Jarl påminner om allt som finns där 

- Åke berättar om arbetsdagen 29/7 kl 10.00  

 

  

 

 

  

7 Övrigt : Jens. Bryggföreningen Håanabben kommer att inkomma med 

räkning för reparation av Eneholmsbryggan. Godkännes. 

 

 

8 Tidpunkt för konstituerande möte efter årsmötet 

Vi stannar kvar efter årsmötet; 23/7. 

 

Nästa årsmöte 

28/7 2024, kl 10.00 

 

9 Mötet avslutas     

Ordförande Gunilla S avslutar mötet och tackar för visat intresse. 

 

 

 Margareta Vogel, sekreterare 

 

  

 Gunilla Silverberg, ordförande  Åke Stridh, justerare 


